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Bilmiyorum

15 Temmuz Genelkurmay Çatı Davası’nda Erdoğan'ın avukatıyla sanık General
arasında tartışma çıktı...

Ankara 17. Ağır Ceza Mahkemesi’nce Sincan Cezaevi yerleşkesindeki duruşma salonunda görülen 15 Temmuz
Genelkurmay Çatı Davası’nın 6'ıncı celsesi avukat kriziyle başladı.

Hakan Evrim, Mehmet Partigöç ve Mehmet Dişli'nin avukatları gelmeyince savunmaları alınamadı. Başkan Oğuz Dik
sırasıyla diğer sanıklara savunma yapıp yapmayacaklarını sordu. Onlar da ya avukatlarının gelmediğini veya hazır
olmadıklarını söyledi. Sinirlenen Başkan Dik, "Çocuk oyuncağı mı ya? Türkiye bu davayı bekliyor, adam çekip gidiyor"
diyerek Mehmet Partigöç'ün avukatı hakkında "Bilmesine rağmen hazır olmadığı ve mazeret bildirmediği" şeklinde tutanak
tutturarak, suç duyurusunda bulunulmasını kararlaştırdı. Başkan Dik, yarından itibaren savunmaları sırasıyla alacaklarını
belirtirken de, "İfade vermeyeni susma hakkını kullanmış sayacağın, kusura bakmayın. Beyanı alır çıkarız, çocuk oyunu
değil bu. Gelmeyen avukatlar hakkında da suç duyurusunda bulunacağız" dedi. Bu gerginlikten sonra Akıncı Üssü eski
komutanı Hakan Evrim savunma yapmaya başladı.

“BU İFADE, EN MASUM İFADESİYLE DARBENİN BİLİNDİĞİNİN VE ÖNLENMEDİĞİNİN KANITIDIR”

Önceki ifadelerini, baskı ve kötü muamele altında alındığı için reddederek buradaki beyanlarının geçerli sayılmasını isteyen
Evrim, TSK'nın irticaıyla mücadele ettiğini ama siyasi cenahın görevini yapmadığını savunarak iddianamede işin siyasi
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yönüne yer verilmemesini eleştirdi. Siyasi iktidarın TSK'nın irticayla mücadele çizgisine ancak 17/25 Aralık'tan sonra
geldiğini belirten Evrim şöyle devam etti:

"Darbe ihbarı 14.30'da alınıyor. Cumhurbaşkanı eniştesinden, genelkurmay başkanı Dişli Generalden, 2. Başkan, Kara
Kuvvetleri Komutanı Ve Kurmay Başkanı, Garnizon Komutanı da kendilerini enterne edenlerden öğreniyor. Deniz Kuvvetleri
Komutanı ise 19.30'da düğüne giderken hain darbecileri yanıltmak için emir subayını ve şoförünü yolladığını söylüyor.
Düğün 03.00'e kadar mı sürecekti? 03.00'te planlanan darbenin öne çekileceğini nereden biliyordu ki, 19.30'da bu tedbiri
aldı. Bu ifade, en masum ifadesiyle darbenin bilindiğinin ve önlenmediğinin kanıtıdır. Deniz kuvvetleri komutanının buraya
çağrılarak sorulmasını istiyorum."

Evrim, general, amiraller fişlenirken Adil Öksüz'ün takip edilmemesini, kendileri hakkında o gece saat 23.05'te ışık hızıyla
soruşturma açılırken, Öksüz'ü bırakan hakim için neden 6-7 ay beklendiği eleştirilerinde bulunarak, "TBMM darbe
komisyonu raporu açıkladı. Dağ fare doğurmuştur. Bazılarının çağırılmaması, çağrılan bazılarının gitmemesi
kamuoyunun vicdanını yaralamıştır. Ben ifade vermeyi çok arzu ederdim. Keşke çağırılsaydım" dedi.

Darbede Generallere karşı hareket yapıldığını ama Bakanlara karşı hiçbir şey yapılmadığını, keza GenelKurmay
Karargahı'na, Kuvvet Komutanlıkları'na yönelik harekat olurken, parti binasına, Bakanlığa ya da Meclisi ele geçirmeye
yönelik herhangi bir hareket yapılmadığını savunan Evrim'e, mağdur ve müştekiler tepki gösterdi. 

Bunun üzerine Başkan Dik "Sanık yalan söyleyebilir, doğal hakkıdır" dedi. Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın kaçırılması planını
senaryonun şah-mat kısmı olarak nitelendiren Evrim, "Bu, yaşananlar itibariyle Hollywood yapımı komedi için mükemmel
bir senaryodur" dedi. 

Hakan Evrim, darbe için dört tahminde bulundu: "Bu TSK'yı bilmeyen kişiler tarafından hazırlanmış, başarısız olmuş bir
plandır. İkincisi bu darbe önceden başarısızlığa endekslenmiş bir plandır. Bir diğer ihtimal, bu darbe önceden haber
alınarak başarısız olması için tedbir alınmış, önü açılmış bir harekettir. Sonuncu ihtimal de, üçünün karışımı hibrid bir
plandır."

Hakkındaki suçlamalara cevap veren Hakan Evrim, hiçbirisini kabul etmediğini, konsey üyesi olduğunu, öğte yandan Milli
Eğitim Müsteşarlığına atandığını hatırlattı. Evrim, "Konsey üyesi olsam en fiyakalı, en etkili görevi kendime yazmam
gerekirdi" deyince mahkeme Başkanı Dik "En fiyakalı görev ne?" diye sordu. Hakan Evrim ise "Bilmiyorum, en azından Milli
Eğitim Bakanlığı Müsteşarı olmazdım" ifadelerini kullandı. Başkan Dik ise "Niye küçümsüyorsun, 600 bin personeli var.
Bak öğretmenler size kızar" karşılığını verdi.

Görevlendirme listesinde halen göreve devam denirken, terfi ettirilen ve halen görevde bulunan isimler olduğunu hatırlatan
Evrim, bu listede karşılığında devam yazılanların neye göre devam ettiğini, neye göre ihraç edildiğini veya tutuklandığını ve
bunu kimin belirlediğini sordu. Evrim, "Ben terörist değilim" dedi.

Evrim, o gece Akıncılar Üssü'nde yaşananları da şöyle anlattı:

"Genelkurmay Başkanı Akar'ı darbenin başına geçmesi için iknaya çalışan konsey üyesi olduğum söyleniyor. Konsey
üyelerinden hiçbirisini tanımıyorum. Birisini bir şeye ikna etmek için ortaklığınızın, geçmişte yaşanmışlıklarınızın olması
lazım. Ben Genelkurmay Başkanıyla o güne kadar hiç tanışmadım, aynı rotamda hiç bulunmadım. Onu ikna edecek en son
kişiydim. Ben dışarıda telefonlarım alınmış ve zorla yanına götürülmüştüm. Oraya girdiğimde Akın Öztürk, Kubilay Selçuk
Generaller vardı. Siviller vardı. Sonra bu odada bulunanların Mehmet Dişli ve Ömer Faruk Harmancık olduğunu öğrendim.
Yapılan konuşmaları dinledim, hiçbir şey söylemedim. Genelkurmay Başkanı, bildirideki şikayet konularına kendisinin de
katıldığnı, hatta iktidar partisi mensubu bazı milletvekillerinin de benzer serzenişleri kendisine ilettiğini söyledi. Orada hep
birlikte Abdullah Gül, Ahmet Davutoğlu, parti içi muhalefet, muhalefet partileri, kanaat önderleriyle konsensusle sorunların
çözülebileceği, onlarla görüşmenin faydalı olabileceği yönünde konuşmalar oldu. Oradakilerin Akar'ı iknasından ziyade,
Akar'ın çözüm için onları yönlendirdiğini hissettim. Çıkmam gerkiyor diyerek ayağa kalkıp izin istedim. 'Muhalefet
partilerinden, sivil toplum örgütlerinden ya da kanaat önderlerinden görüşmek istediğiniz varsa makam odasının ön taa-
rafındaki askerler sizi görüştürebilirler' dedim ve çıktım. Tek cümlem budur. O gece olanlar bundan ibarettir. İkna için
gitmedim, zorla götürüldüm. Fethullah Gülen'le görüştürmeye çalıştığım iddiasına gelince; böyle bir ifade ağzımdan
kesinlikle çıkmadı. Fethullah Gülen ne görüştüğüm, ne de onunla görüştürebilecek birisini tanıdığım kişidir. Ben odadan
çıktıktan sonra Fethullah Gülen'in adı geçtiyse bilemem. Genelkurmay Başkanı ifadesinde diğer konular için ent ifadeler
kullanırken, benim "Sizi Fethullah Gülen'le görüştirebilirim gibi bir şey söylediğimi' belirtiyor. Netlik yok. Niçin burada belirsiz,
ve suçlama var? İçine düştüğü güç durumdan kurtulmak için bu kolaycılığa kaçtığını düşünüyorum. Değilsei başkasını
Hakan Evrim ile karıştırmış olabilir. Benim bir tane dini önderim vardır, Hazreti Muhammed'tir, milli önderim olarak da
Mustafa Kemal Atatürk'tür"

Savunmasının devamında yargılananlar arasında hiçbir politıkacının olmamasının dikkat çekici olduğunu belirten evrim,
"Siz buraya avukatları getiremezken devlet büyük bir refleksle bir gecede binlerce insanı tasfiye etti" deyince bir kez
daha başkan Dik'in tepkisine yol açtı. Dik, "Sen bizim işimize karışma. Polemiğe girme, cevabını alırsın. Avukatların gelip
gelmemesi benim meselem" dedi. Evrim savunmasını şu sözlerle tamamladı: "TSK'ya önce Ergenekon, Balyoz'la birinci,
şimdi de bu örgût soruşturması adı altında ikinci ve ölümcül darbe vuruldu. Devlet ve toplum güçsüzleştiriliyor. Son 10



yıla baktığımızda TSK ve ülkemize yapılan operasyonlardan kim güçlü çıktıysa, arkasında da o vardır. Bu gidişle, yeni
barış sürecine zorlanacağımızı, sınırlarımızdaki değişikliklere sesimizi çıkaramayacağımızı ve toprak bütünlüğümüzü
korumakta zorlanacağımızı düşünüyorum. Barış süreci, Ege'de taviz verilmesindeki yanlışları ve Süleyman Şah'daki
hatalı kararları eleştirdim, çeşitli ortamlarda bunlara dair görüşlerimi söyledim. Bu söylemlerimden dolayı kendimi
burada bulduğumu düşünüyor, başka sepep de bulamıyorum."    

Savunmasını tamamlamasının ardından evrim'in çapraz sorgusuna geçildi.

Hakan Evrim'in çapraz sorgusunda Başkan daha önceki ifadelerini okuduktan sonra Akıncılar Üssü'ndeki bazı fotoğraflarını
gösterdi ve Hakan Evrim savcılıkta bunların kendisine gösterilmediğini belirtti. 

Başkan, "Gösteriyorum işte. Kemal Batmaz'a 'Sen kimsin burada ne arıyorsun?' diye sormadın mı?" diye sordu. Evrim, "40-
50 insan vardı. Kendisini de hiç tanımam." karşılığını verdi. Daha sonra Cumhuriyet Savcısı Hakan Evrim'e "Bir General
cephe selamını kimlere verir, bu şahsa niye cephe selamı verdin? Ben söyleyeyim, cephe selamı Cumhurbaşkanı ve
şehitlere verilir" dedi. Hakan Evrim ise şu cevabı verdi: "Ben o şahsa selam vermedim. Savcılıkta bana bu fotoğraflar
gösterilmedi, gösterilse tanımadığımı söylerdim. Siz cephe selamının ne olduğunu biliyor musunuz?"

Evrim'in bu cevabı üzerine Cumhuriyet Savcısı, "Sen bana soru soramazsın, tamam ben cevabımı aldım" dedi. Erdoğan'ın
avukatı Hüseyin Aydın da, Evrim'e darbenin planlanması aşamasına acemilikler olduğunu anlattığını hatırlatarak, "Bunda
darbeyi robotlaşmış FETÖ'cülerin yapmasının etkisi olabilir mi?" diye sordu. Hakan Evrim ise "Hiç bilmiyorum, yorum yok"
dedi. 

Bu arada araya giren Başkan Dik, bu işin başının kim olduğunu sordu. Hakan Evrim "Beni rehin alanlar vardı ama rütbeleri
yoktu" dedi. Avukat Hüseyin Aydın, Akın Öztürk'ün ifadesinde Hakan Evrim'in de orada olduğunu söylediğini hatırlatınca, bu
defa Akın Öztürk'ün bunu söyleyip söylemediği tartışması başladı. 

Ayağa kalkan Akın Öztürk, "O gece gördüğüm dört Generalin ismini söyledim, Hakan'ı karargahta bir kere gördüm, diğer 3
kişiyle beraber miydi bilmiyorum." dedi. Bunun üzerine bir süre tartışma yaşandı. Avukat Aydın darbe yapmanın TSK'nın
görevi içinde olup olmadığını sorunca Hakan Evrim, 80'den sonra TSK'daki her bir şahsın inşallah bir daha bu ülkede darbe
olmaz dediğini, kendisinin de buna dahil olduğunu belirtti. 

Avukat Aydın Hakan Evrim'in "Bana darbe tebliği gelmedi" dediğini söyleyince Hakan Evrim böyle bir şey söylemediğini
bildirdi. Bunun üzerine avukat Aydın, "Sürekli yalan söylediğiniz için ne söylediğinizin farkında değilsiniz" dedi. Hakan
Evrim bunun üzerine "Lütfen seviyeye dikkat edelim" uyarısında bulundu. Avukat Aydın da "Bir Fethullahçı olarak bana
seviye tavsiyesinde bulunamazsınız, seviyeniz yerlerde sürünüyor." dedi. Duruşmaya saat 12.30'da öğlen arası verildi. 

“KENDİ BECERİKSİZLİKLERİNİ 4 SAAT DİNLEDİK”

Duruşmanın öğleden sonraki bölümü de Hakan Evrim'in çapraz sorgusuyla başladı. Şehit yakınları avukatı Fatih Atalay
sorusuna yorumla başlayınca Başkan Dik tarafından uyarıldı. Atalay, "Kendi beceriksizliklerini 'böyle darbe mi olur' diye 4
saat dinledik" deyince Başkan Dik, "sanık hakkı" hatırlatması yaptı. Av. Atalay kendisinin de şehit avukatı olduğunu
hatırlattı ve Başkan, Atalay'ın sözünü kesti. Av. Atalay, Hakan Evrim'in akıl sağlığının yerinde olup olmadığının tespiti için bir
sağlık kuruluşuna sevkini talep etti. Evrim, bir başka soru üzerine yüzündeki küçük bir kırışıklık dışında Genelkurmay
Başkanı Akar'ın boynunda herhangi bir morluk, iz görmediğini belirterek, "Normal elini koltuğun yan tarafına atmış,
konuşuyordu" dedi. Çapraz sorgunun ardından Evrim'in avukatı savunma yapmaya başladı.

BAŞKAN DIŞARIYA ÇIKARTTI

Evrim'in avukatı savunmasına Cumhurbaşkanlığı avukatının müvekkile dair suçlamalarını eleştirip, evrensel hukuk ilkelerini
hatırlatarak başlayınca bir mağdur müşteki, "Biz burada yargılamayı dinlemeye geldik, hayat hikayesi değil" diye tepki
gösterdi. Başkan Dik, "Lütfen dışarı çıkın" diyerek, mağdur müştekiyi dışarı çıkarttırdı.

“BİLMİYORUM” YANITI

Bu arada cumhurbaşkanlığı avukatıyla Evrim'in avukatı arasında tartışma yaşandı. Evrim, Gökhan Sönmezateş'in bazı
sorularına da "bilmiyorum" cevabını verince Başkan Dik, "Ben futbol sahasında değildim, dışardayım diyor" esprisini yaptı.
Evrim'in savunması tamamlanınca Başkan Dik, Mehmet Partigöç'ün CMK avukatının gelip gelmediğini sordu. Geldiğini
öğrenince Partigöç'le görüşmeleri için duruşmaya 10 dakika ara verdi.

“TESPİTLERİ OLSA KAYDA GEÇİRMEMELERİ MÜMKÜN DEĞİL”

Savunmasına mesleki yaşamını anlatarak başlayan darbe emirlerinde imzası olduğu belirtilen Mehmet Partigöç kendisine
Balyoz, Ergenekon ve 28 Şubat davalarında yargılanan bazı komutanları referans gösterdi. Partigöç şunları söyledi:     

"Mesleki safahatımda cemaat, dini grup veya başka yasadışı bir oluşumla ilişkimin farkedilip, ortaya çıkarılmaması
mümkün değildi. 16-17 Temmuz'da emniyette bize işkence yapan Yenimahalle'den dediği için MİT'ten olduğunu sandığım
Sezgin isimli personelle aynı bölükte çalışmıştık, ona dahi bir mensubiyetim olup olmadığı sorulabilir. Akademiye
operasyonlarda sırt çantamda kitaplar, ders çalışarak girdim. Komutanım Levent Göktaş'tı, hepsinin bilgisine başvurulabilir.



ÖKK'da sicil amirlerim merhum Kaşif Kozinoğlu, Levent Göktaş, Engin Alan'dı. Tespitleri olsa kayda geçirmemeleri
mümkün değildi. Akademiyi birincilikle bitirdim. Okul komutanım Necdet Özel, Akademiler Komutanı Halil İbrahim
Fırtına'ydı. Birincilikte akademi komutanının kanaati çok önemlidir."

“BENDEN FETÖ’CÜ ÇIKARAMAZSINIZ”

Akademiyi bitirdikten sonra yeniden ÖKK'na döndüğünü, 1 Mart Tezkeresi görüşmelerine katıldığını, görüşmeler sürerken
Silopi'ye gönderildiğini,, burada da 28 Şubat'tan yargılanan Abdullah Kılıçarslan'ın emrinde çalıştığını anlatan Partigöç
şöyle devam etti:

"Abdullah Kılıçarslan'la beraber Talabani'yle görüşmek üzere Süleymaniye'ye gittiğimiz sırada Levent Göktaş aradı.
‘Genekurmay'dan Şark hizmeti olmayan personel arıyorlarmış seni sordular ehil dedim' dediğini anlattı. Ben de ‘Özel
Kuvvetlerciyim personelden ne anlarım’ dedim. Levent Göktaş ‘düşün’ diye cevap verdi. Bunun üzerine amirlerime bilgi
verdim. Onlar, Kılıçarslan başta olmak üzere 'Ayrılmanı istemiyoruz' dediler. Levent Göktaş tekrar aradı 'Ne olduğunu'
sordu. Ben de komutanlarımın görüşlerini aktardım. 2 hafta sonra tayinim çıktı. Kim yaptı bu tayini? Dönemin Kara
Kuvvetleri Komutanı Personel Daire Başkanı İsmail Hakkı Pekin ile Genelkurmay Personel Başkanı Hasan Iğsız
koordinesinde yapıldı. Böyle personelci oldum. Genelkurmay Başkanı’nın yanındaki kişi Dursun Çiçek'le ilgili o belge
gerçektir raporu verirken ben Dursun Çiçek lehine rapor verdim. Şimdi Genelkurmay Başkanı FETÖ'yle mücadele ediyor, ben
FETÖ'yle yargılanıyorum. Son aylarda hakkımda söylentiler çıktı FETÖsavar sitesinde. Amirlerime gittim ‘3. yıla kalmayıp
beni tayin edin’ dedim. Hem 1. sicil amirime hem Yaşar Güler'e söyledim. Bu yayınlar devam edince istifa etmek istediğimi
bildirdim. Her ikisi de 'Hayır memnunuz devam etmeni istiyoruz' dedi. Bu davaların gidişi ne olur bilmiyorum ama hedefte
olduğumun farkındayım. Partigöç'ün ismini ver seni bırakalım diye ifade alındığını biliyorum. Benden darbeci çıkarır mısınız
bilmiyorum ama FETÖ'cü yaratamayacaksınız."

15 Temmuz akşamı Personel Şube Müdürü Cemil Turhan'ın Yaşar Güler'in emir subayının ivedi gönderilmek üzere bazı
emirler getirdiğini söylediğini belirten Partigöç, "Bunun üzerine Yaşar Güler'e çıktım müsait olmadığını söylediler. İkinci
kez gittiğimde Akıncı'ya gittiğini söylediler. Gece boyunca da hiç karşılaşmadık. Personel Daire Başkanı Cemil Turhan
tekrar arayınca da 'Bana emir veren kimse yok ne anladıysan gereğini yap' dedi. O akşam ne sicil amirlerim ne
üstlerimden beni arayan olmadı" dedi.

 "HULUSİ AKAR ÇIKSIN..." 

Darbe girişimi ortaya çıktığı andan itibaren adının ortaya atıldığını, sosyal medya operasyonunun başladığını bunun da
sanıkların ifadesini etkilediğini öne süren Partigöç şunları söyledi:

"Buna sorguyu yapanların tarzı Partigöç'ü ver kurtul dendiğini, Levent Türkkan'ın samimi itiraflarının nasıl oluşturduğu da
ayrı konu. İlhan Talu, Partigöç ismini duyunca darbeyi FETÖ’cülerin yaptığını anladım dedi. Benim hakkımdaki tüm bilgilere
haiz. Defalarca ayrılmak istediğimi söyledim. 4 yıl çalıştığım insanı bile bu söylentiler nasıl etkilemiş ki diğer insanlar niye
etkilenmesin. Ben o mesajları şu ana kadar görmüş değilim. Nedense altında benim adım var. Peki o komutanlar niye beni
arayıp da bunu sormadılar. Çünkü o saatte emir komuta içerisinde olduğunu inananlar sonra iş bir noktaya gelince nasılsa
FETÖsavar’da Mehmet Partigöç'ün adı çıktı bir de ‘Gölge Genelkurmay Başkanı’ deniyordu ki bir ara Yaşar Güler de
'haklısın oğlum tüm angarya işleri sen yapıyorsun onun için sana Gölge Genelkurmay Başkanı diyorlar’ demişti. Bu işin
arkasında hangi üst akıl varsa benim adımı kullanmışlardır. Ben burada FETÖ'cü ilan edilen, FETÖ'cü diye yargılananların
tamamının FETÖ'cü olduğuna inanmıyorum. 15 Temmuz'dan çok önce eski şoförlerimden birisi emir subayımı arayıp
benim hakkımda ifade verdiği takdirde bir çanta verileceğini söylemişti. Bunun hakkında bir tutanak tuttuk. Nedense o
tutanak odamdaki aramada bulunamadı. Aylar öncesinden Partigöç'ün adını bir yerlerde konuşacağı belliydi. Zekai
Aksakallı o gün için suratı kırmızıydı demiş. Herkes bilir ki benim yüzüm hep kırmızıdır. Zekai Aksakallı'nın şoförü var. Kendi
odası kadar benim odamda olurdu. Genelkurmay'a gelince benim odamı bekleme odası olara kullanırdı. En az haftada 3
gün odama gelirdi. O gece İlhan Talu'yla konuşuyor ama o da beni aramıyor.

İlhan Talu beni FETÖ'cü zannetmiş buna inandırılmış olabilir. Ama ben onun FETÖ'cü olduğuna inanmıyorum. Önce FETÖ
bağlantısı yoktur denilip sonradan el altından kendisine verilen bir takım evraklara inanmış olabilir. Bir ifadede benim o
akşam Hulusi Akar'la beraber çıktığım belirtiliyor. Hulusi Akar çıksın ‘Partigöç o akşam geldi bana şunu şunu söyledi’ desin
hakkımdaki tüm suçlamaları kabul edeceğim. Çünkü değil o gece, değil o hafta o ay boyunca Hulusi Akar'la bir araya
gelmiş değilim. Genelkurmay Başkanı'nın yalan söyleyeceğini sanmıyorum. Çıksın görüşüp görüşmediğimizi söylesin."

GİZLİ TANIK İDDİALARINI REDDETTİ

Partigöç evinde bulunan 1 doların doktor eşinin Şubat'taki İsrail gezisinden kaldığını, okulda paraları öğrenen 7 yaşındaki
kızının aldığını ve onun çantasında bulunduğunu söyledi. Akar'ın emir subayı Levent Türkkan'ın "samimi itirafları" için,
"Samimiyetin şeklini söyledim. Samimiyeti devam ediyorsa cevap vereceğim" diyen Partigöç, gizli tanıkların bir villada
toplantı yaptıkları iddiasını 5-10 Temmuz arasında gün gün ne yaptığını ve nerelere gittiğini anlatarak reddetti.

Partigöç darbe mesajları konusunda, "Hiçbir imza atmadım, böyle bir şey imzalamadım ve görmedim. Cemil turhan şube
müdürümdür, bunları bana gösterdiğini söylerse suçlamaları kabul edeceğim" dedi.
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TUTUKSUZ YARGILANMAYI İSTEDİ

Partigöç, görevlendirme listesiyle ilgili olarak da şunları söyledi:

"Şimdiye kadar bir kez Bilgin Balanlı için ihdas edilip kapatılmış Genelkurmay 2. Başkan Yardımcısı olmuşum. Olmayan
makama görevlendirme yapılmaz. Görevlendirmelerde ast üst gözetilmemiş. Bu liste plandan benim, hatta Cemil
Turhan'ın haberinin olmadığının ispatıdır."

Başkan Dik'in, "Sabaha kadar boştunuz. Niye bakmadınız?" diye sordu. Partigöç'ün cevabı, “Benim imzamla çekildiğini de
ne olduğunu da bilmiyordum. Cezaevinde öğrendim" oldu. Partigöç, Başkan Dik'in "Bu işi kim yaptı?" sorusunu da şöyle
cevapladı:

"Ben de 10 aydır bunu düşünüyorum. Kendimle ilgili ulaştığım sonuç şu: Bu iş FETOsavar'la başladı. Bunu kim kurduysa
bunu altına yazdıran güçtür. Yaşar Güler 2015 şurasından sonra 'sende kalsın' diyerek bazı evraklar verdi. Bunlar el
yazılı listeydi. Benim de adım vardı. Ne olduğu yazmıyordu FETÖ'cü falan gibi. O liste aynı sıra, hatta aynı hatalarla
FETÖsavar'da çıktı. O evrakı Yaşar Güler'e kim verdiyse, FETÖsavar'ı kuran ve işletenler de onlardır."

Savunmasının sonunda avukat sorunuyla ilgili açıklama yapan Partigöç, "Tüm malvarlığımıza el konduğu için maddi
açıdan avukat tutamadık. Sebebi, ismim ön planda olduğu için ya çok yüksek ücret istenmesi ya da almamak için yüksek
ücret istenmesidir" diyerek, mal varlığı üzerindeki tedbirin kaldırılmasını ve tutuksuz yargılanmasını talep etti.

“O BENİM İÇİN ÇOK TV PROGRAMI YAPTI”

Çapraz sorgusunda avukatların sorusu üzerine Partigöç, Zekai Aksakallı'nın Semih Terzi'nin alınması için 2015'te bir
talebinin olmadığını belirtirken Ahmet Zeki Üçok'la ilgili olarak, "O benim için çok TV programı yaptı, çok para kazandı, ama
ben onu hiç görmedim" dedi.

Öğleden sonra kesintisiz devam eden duruşma saat 18.30'da sona erdi. Başkan dik celseyi sonlandırırken, "Mehmet Dişli,
Kubilay (Selçuk) ve Doğan Öztürk yarın sizi dinleyeceğiz, avukatlarınız hazır olsun" dedi.
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